
Sammanfattning av styrelseprotokoll den 2013-03-19 
 
Sju ordinarie ledamöter var närvarande samt en inbjuden gäst, Per Jarnkvist, från 
Studefrämjandet. 
 
Medlemsenkät presenteras av Per Jarknvist, Sfr. 
Per Jarnkvist som är samordnare på regional nivå började med att presentera Sfr-
distriktet. Därefter berättade han om önskat samarbete (Samarbetsplan 
Naturskyddsföreningen och Studiefrämjandet) för att slutligen presentera 
enkätsvaren i en standardrapport (Naturskyddsföreningen Sundsvall – Ånge. 
Standardrapport). Svaren överlämnades till styrelsen som har att utveckla och 
vidarebearbeta dem. Per tackade för uppmärksamheten och lämnade därefter mötet. 
 
Inkomna skrivelser. 
Mark- och miljödomstolen i Östersund önskar att föreningen yttrar sig över tillstånd till 
täkt för Nolby 4:2 och 4:3. Beslutas att ett yttrande inlämnas. 
 
Översiktsplan Sundsvall 2021. 
Efter diskussion enades styrelsen om, att planen bör vara tydligare i de områden som 
man vill skydda, att vara rädd om de gröna områden som finns, att förtäta befintliga 
områden så grönområden på detta sätt kan sparas, att peka på vilka områden som är 
lämpliga för bergstäckt, att värna skogsområden, att bygga klimatneutralt. Viktigt att 
tänka långsiktigt för att få en levande landsbygd genom att värna om redan befintliga 
mindre orter.  Styrelsen enades om att en vidare diskussion om ett yttrande görs 
genom en dialog genom e-post på nätet. 
 
Övriga frågor. 
Nästa ordinarie styrelsemöte blir onsdag den 24 april. 
Beslutas att sända ett brev om räkor till de butiker som saluför ”jätteräkor”. 
 


